
Grup Municipal Socialista
d’Arenys de Mar

PRECS I PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI DE JULIOL DE 2024

PREC. Demanem al govern que torni a lliurar als grups municipals tota la informació que 
entra a l’ajuntament. En aquest sentit volem que s’acompleixi el que diu l’article 74.2 del 
ROM on indica que hi ha obligació de lliurar als regidors mensualment el Registre 
d’Entrades i Sortides. Actualment no és lliura la informació de les entrades de Factures cosa 
que sempre s’havia fet.

PREGUNTA 1. Demanem al regidor d’educació que ens expliqui quina planificació hi ha 
respecte les licitacions  de l’Escola de Música i de les Escoles bressol municipals.

PREGUNTA 2. Voldríem saber quan estarà enllestit per a la licitació el nou model de 
recollida selectiva.

PREGUNTA 3. Quina valoració en fa el govern del funcionament del Trenet d’aquest any? 
Tenint en compte que l’autorització d’aprofitament especial del domini públic és per a 
quatre anys però transcorregut el primer estiu tant l’Ajuntament d’Arenys de Mar com 
l’adjudicatari podran desistir unilateralment de l’autorització, sense indemnització per a 
l’altra part, es planteja el govern fer ús d’aquest dret?

PREGUNTA 4. Tot i que era un tema conegut, al final les obres afectaran el funcionament 
normal de l’ús del pavelló d’esports. En manifestacions del regidor s’ha afirmat que les 
obres acabaran a finals de setembre, és així? Està confirmat?

PREGUNTA 5. Després de la festa major de l’any passat el regidor de Cultura va fer unes 
manifestacions per Ràdio conforme no acabava d’estar satisfet amb els Correbars i que calia 
introduir alguns canvis. Passat un any com veu aquesta activitat de Festa Major?

PREGUNTA 6. Què pensa fer el govern sobre la canalització del Rial del Bareu? Està 
conforme amb el projecte? En cas contrari ha demanat a l’ACA els canvis oportuns?

PREGUNTA 7. Que ha fet el govern o te pensat fer per a que es procedeixi a l’aprovació 
definitiva del Pla Especial de Protecció del Patrimoni?

PREGUNTA 8. Ha sortit a informació pública la no compra d’una col·lecció d'ampolles del 
Calisay i altres elements. Ens poden explicar com ha estat el desistiment de l’adquisició?

PREGUNTA 9. Donat que l’empresa de neteja i manteniment de platges ha vist reduïda 
substancialment la superfície de les platges, en concret, de la Musclera, té previst el govern 
modificar el contracte? Les factures que emet l’empresa incorporen una reducció en 
l’import?
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